
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 1033
Med henvisning til orientering om status på dialog med Kommissionen om
kvægundtagelsen fremsendt til folketinget d. 11. august (MOF alm. del - bilag
588) bedes ministeren redegøre for, om Danmark denne gang har fået en for-
håndstilkendegivelse af, at kvægundtagelsen vil blive forlænget, og hvis dette
ikke er tilfældet, bedes ministeren redegøre for om kvægundtagelsen aktuelt
er gældende eller status er, at Danmark på nuværende tidspunkt ikke har en
kvægundtagelse og dermed reelt ikke overholder nitratdirektivet. Ministeren
bedes endvidere oplyse, hvilke konsekvenser den situation kan få for Dan-
mark og de landbrug, der benytter sig at kvægundtagelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. august 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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